
Αναπτυξιακή μετάβαση 

"Αγαπητη "" ονομα"", Βρισκομαι στην Συρο  και ειναι ιουλιος του 2022 .Πρεπει να 

σου οτι ολα εδω ειναι μαγευτικα και οι ντοποι χαρακτηριζονται απο φιλικοτητα 

.Πολλα εχουν αλλαξει ολοι μετα το τελος την πανδημιας του κοροναΐου.Αρχικα οι 

περισοτεροι εχουν αντιληφθει την αξια της ελευθεριας και ολων οσων αποτελουσαν 

καθημερινοτητα.Καποια ηταν ισως κουραστικα αλλα απο την αδρανεια ηταν πολυ 

καλυτερα.Πλεον οι ανρθωποι τοσο στην χωρα μας οσο και στο εξωτερικο αγαπουν 

και σεβονται σε μεγαλυτερο βαθμο το περιβαλλον.Η χρηση ανακυκλοσυμων υλικων 

εχει καθιερωθει .Οσες ηλεκτρονικες πλατφορμες δημιουργηθηκαν δεν σταματησαν 

να χρησιμοποιουνται μετα το τελος την πανδημιας.Για παραδειγμα οι πλατφορμες  

του δημοσιου που εκαναν την γραφειοκρατια να μην υφισταται εξακολουθουν να 

χρησιμοποιουνται.οι περισοτεροι εχουν γινει πιο υπευθυνοι και ευαιστιτοποιημενοι 

σε κοινωνικα ζητηματα.Εγω αλλαξα αρκετα απο τον καιρο του κοροναΐου τοτε ημουν 

μαθητρια γ λυκειου και  εδινα πανελλαδικες εξετασεις.Τωρα ειμαι φοιτητρια και εχω 

αλλαξει καποιες συνηθειες μου τοσο λογου της καταστασης που ζησαμε  με τον 

κοροναΐου αλλα κσι ολων περιστασεων.Τελος καθως σκεφτομαι οτι αντεξα εγω και 

οσοι αλλοι κλεισμενοι στο σπιτι μας για 2μιση μηνες καταλαβαινω πως ολα τα 

πραγματα ειναι θεμα συνηθειας και επιλογης.Οι αλλαγες τοσο στην ελλαδα οσο και 

παγκοσμια  που συνεβισαν ξεκινησαν σταδικα .Αρχικα απο καιποιες εθελοντικες 

οργανωσεις και επειτα ολοι οι φορεις συνεβαλαν στημ δημιουργια ενο1 πιο φωτεινου 

μελλοντος. Το μονο που μπορει να βοηθησει οσους περνουν αυτην την κατασταση 

ειναι η ψυχραιμια και η υπομονη.Ολα τα ασχημα τελειωνουν καποια στιγμη και μας 

αφηνουν  πιο δυνατους να αντιμετωπισουμε το μελλον." 


